



# GREIPSTAD IL

## Referat styremøte – håndballgruppa

**Tirsdag 02. april 2024 kl. 19.00 - 21.00.**

Deltakere: Tone Ramsland, Ronny Homme, Preben Olsen, Jorunn Scheie, Anette Vatle, Anne Marit Kulien, Hilde Sunde, Randi Lian

Ikke møtt: Linnea Birkeland, Kenneth Tønnesland, Reidun Kristiansen

### **29 – 24 Referat fra forrige møte**

- Godkjent

### **30 – 24 Økonomi**

- Månedrappport økonomi (ikke gjennomgått)

### **31 – 24 Spill og trening**

- Status drakter/Sortiment (førsteprioritet): Frist for bestilling av drakter/shorts/pakketilbud til medlemmer/trenertøy før 17. mai. Hvor mye ekstra bestilles til lager: Vi bestiller kun 5-10 ekstra, resten ligger på Intersport Søgne. Vi bestiller nye bager til alle trenere med pumpe, ispose osv. Det en god del lag som har prøvd draktene og sendt inn bestilling. En del lag mangler. Vi mangler noen få ting til prøving. Ronny tar med dette på møtet med Intersport i morgen. Vi kan låne trenertøy fra fotballen.

-Gått gjennom Min Idrett/antall medlemmer. Ser at det mangler en del. Det skal purres.

-Påmelding av lag innen fristen

-Trenermøtet blir før styremøtet 7. mai fra 17.30. Ønsker blir sendt inn i forkant. Vi må få inn alle tidene fra fotballen. Anette ordner dette. Randi fikser saksliste til møtet.



## 32 – 24 Dommerkontakt

-Gikk gjennom klagen fra Søgne Håndballklubb. Styret har hatt møte med de det gjelder. Referatet må underskrives.

## 33 – 24 Organisasjon

- Styre/trenerfest: 31. mai. Ronny og Anne Marit tar styring, men alle bidrar. Vi skal ha det på klubbhuset på Hortemo.

-Blomsterdugnad: Vi hadde møte med Kjetil. Vi har endret litt på blomstene, mest gått ned på farger. Frist for bestilling er 8. mai. Tone lager et skriv og legger ut på foreldrekontaktsiden.

## 34 – 24 Marked

- Kan vi kalle Nodelandshallen opp etter en sponsor? Vi sjekker opp i dette.

## 35 - 24 Årshjulet

mars	Regionalt sluttspill.		
mars	Månedrappport økonomi	Kasserer	
01.apr	Søke Lions om toårig støtte (usikker på om dette har gått ut)	Sekretær	
april	klubbens frist for påmelding av lag og innmelding av dommere til regionens serier+ mini-serie	Styret	
april	Reservasjon mot kamper på grunn av fellesturneringen i Danmark.	Leder	
april	Sende ut lapper om blomstersalg	Organisasjonen	
april	Kanonballturnering	Organisasjon og styremedlem	
april	kiwicup	Organisasjon og styremedlem	

-Randi sjekker angående Lions søknad

-Hilde sjekker angående påmelding av lag + reservasjon av kamp under fellesturnering, Anne Marit om dommere til seriene.

-Tone sender ut lapp om blomstersalg.

-Kanonballturnering: Randi finner skriv fra i fjor. Vi skal ha det torsdag 30. mai. Flere i styret vil være med å bidra.

## 32 – 24 Eventuelt

-Neste styremøte: Tirsdag 07. mai 2024 kl. 19-21